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《微观经济学原理》

内容概要

经济学能做什么？经济学能够为大家所提供的东西到底是什么？这些问题显然要涉及到经济学的逻辑
与效用，概括地说，经济学并非世俗理解中的一套致富方法或快速见效的使用工具，而仅仅是一套观
察世界和分析世界的理论分析方法和应用体系。

 强力推荐：Principles of Microeconomics 英文原版火热发售
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作者简介

N．格里高利．曼（(N．Gregory Mankiw），先后毕业于美国普林斯顿大学和麻省理工学院，目前是
哈佛大学经济学教授和美国总统经济顾问委员会主席，讲授微观经济学、宏观经济学、统计学和经济
学原理。曼昆教授是一位多产作者，经常参与学术性与政策性的争论。他的作品不但发表在
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章节摘录

版权页：插图：That is, people respond to incen-tives. When the price of an apple rises, for instance, people
decide to eat morepears and fewer apples because the cost of buying an apple is higher. At the sametime, apple
orchards decide to hire more workers and harvest more apples, be-cause the benefit of selling an apple is also
higher. As we will see, the effect of priceon the behavior of buyers and sellers in a market——in this case, the
market for ap-ples-is crucial for understanding how the economy works.Public policymakers should never forget
about incentives, for many policieschange the costs or benefits that people face and, therefore, alter behavior. A tax
ongasoline, for instance, encourages people to drive smaller, more fuel-efficient cars.It also encourages people to
take public transportation rather than drive and tolive closer to where they work. If the tax were large enough,
people would startdriving electric cars.When policymakers fail to consider how their policies affect incentives, they
of-ten end up with results they did not intend. For example, consider public policyregarding auto safety. Today all
cars have seat belts, but that was not true 50 yearsago. In the 1960s, Ralph Nader's book Unsafe at Any Speed
generated much publicconcern over auto safety. Congress responded with laws requiring seat belts asstandard
equipment on new cars. How does a seat belt law affect auto safety？ The direct effect is obvious: When aperson
wears a seat belt, the probability of surviving a major auto accident rises.But that's not the end of the story, for the
law also affects behavior by altering in-centives. The relevant behavior here is the speed and care with which drivers
op-erate their cars. Driving slowly and carefully is costly because it uses the driver'stime and energy. When deciding
how safely to drive, rational people compare themarginal benefit from safer driving to the marginal cost. They drive
more slowlyand carefully when the benefit of increased safety is high. It is no surprise, for in-stance, that people
drive more slowly and carefully when roads are icy than whenroads are clear.Consider how a seat belt law alters a
driver's cost-benefit calculation. Seat beltsmake accidents less costly because they reduce the likelihood of injury or
death. Inother words, seat belts reduce the benefits to slow and careful driving. People re-spond to seat belts as they
would to an improvement in road conditions——by fasterand less careful driving. The end result of a seat belt law,
therefore, is a larger num-ber of accidents. The decline in safe driving has a clear, adverse impact on pedes-trians,
who are more likely to find themselves in an accident but （unlike thedrivers） don't have the benefit of added
protection.
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编辑推荐

《微观经济学原理(曼昆经济学)》是普通高等教育“十一五”国家级规划教材和高等学校经济学类英
文版教材之一。
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精彩短评

1、希望书还可以吧
2、教材，好书！
3、内容编排合理，案例丰富，文字生动，对入门者来说是一本非常适宜的教材。
4、经典的经济学教材
5、纸质还行，新的，干净，内容还没读
6、启蒙级教材
7、前一天定的 第二天上午就到了 只是封面有点小折痕 不过问题不大
8、我勒个去课本！
9、上课教授推荐的实用课本，对于我们这种初学者而言还不错吧
10、都ok啦～
11、还没看，不错大致浏览了一下，
12、最多也就大概读到chapter7吧 我真是太没用了
13、很好哦是我想找的英文版！
14、很好的 就是有删减
15、里面是英文的，质量很好，虽然有改编的，推荐与机械工程出版社的经济学原理原书第三版一起
使用~~~
16、很好不错，建议购买
17、嗯很好！非常滿意！
18、读书记：上课教材，已经忘记自己是否认真学。
反正已经结了，经济学真是世上最枯燥的东西。
19、总体比较好，嗨赠送网上学习视频，很好
20、回味一下这本书，觉得内容是多么地好
21、流畅，易懂
22、全英教材~~超喜欢~~！
23、恩恩 不错不错 我竟然读下来了
24、这是一本很有趣很有趣的经济学的书，比什么高鸿业的更有魅力，曼昆是个有趣的老师。强烈推
荐！
25、正版，价格便宜，送货上门，方便。
26、简易但是罗嗦，对英语有好处
27、基本上和原版一样，就是为了缩减篇幅，少了几个案例。对于理解最基础的经济学原理非常不错
。
28、书是正版的。就是包装太简陋了，只有一个袋子装着，在运输过程中，把书角弄折了，让人比较
没那么开心。
29、应该是正版吧··不过等这本书等了挺久的··希望当当以后补货的速度快些··
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